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Dagsorden  
 

1 Nyt fra eleverne 20 min 
– plan for ændringer på legepladsen 
 

Elevrepræsentanter gennemgik forslag til 
etablering af nye elementer til 
legepladsen/udeområdet. De gjorde det 
meget fint. Skolebestyrelsen bakker op om 
forslaget omkring Tarzanbanen og 
skolegårdsprojektet. 
Der skal nu snakkes med Idrætsforeningen 
om placeringen af Tarzanbanen og ansøges 
om byggetilladelse. Elevrepræsentanterne 
fremlægger den endelige plan for de øvrige 
elever til morgensang. 
Ledelsen undersøger kvalitet og holdbarhed 
af Aktiv Leg´s produkter. 
 

2 Nyt fra formand 10 min 
Referat fra Brugernævnsmøde 
 

Det sidste brugernævnsmøde var ikke så 
udbytterigt. Det var mest en overordnet 
orientering omkring økonomi. 
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Side 2 

3 Nyt fra skolen 20 min 
AULA 
Idrætsskole 
 

Aula er opdateret. Der arbejdes fortsat på at 
udvikle programmet. Aula er fortsat et 
mangelfuldt arbejdsredskab for personalet 
sammenlignet med Skoleintra. Forældre får 
kun notifikationer, hvis der er en besked, ikke 
ved opslag. 
JR orienterede om tankerne bag og 
organisation af Aktiv eftermiddag på 3 dage i 
næste periode. Skolebestyrelsen drøftede 
fordele og ulemper ved at indføre den 3. dag 
allerede nu. Der var flertal for at indføre den 
3 dag nu. Det kan blive nødvendigt på 
baggrund af besparelse i næste skoleår, at 
reducere i tilbuddet Aktiv eftermiddag. 
 
 

4 Økonomi – orientering om og 
godkendelse af foreløbigt budget 2020 
på Harte skole 30 min 
Drøftelse af eventuelle 
besparelsesområder, input fra 
skolebestyrelsen 
Bilag 1  
 

Driftsbudgettet er stort set uændret i forhold 
til budget 2019. Der er en mindre reduktion af 
udgifter til personaleaktiviteter, den endelige 
udmøntning af dette vil blive drøftet i MED. 
I driftsbudgettet er indregnet overførsel af 
skolebestyrelses midler, overførsel af 
sponsorpenge, samt overførsel af overskud 
på 50.000 kr. Skolebestyrelsen har godkendt 
driftsbudgettet. 
Der kommer rettelser til lønbudgettet, da der 
netop er afsat penge til Folkeskolen via 
Finansloven. Der fremlægges et nyt 
lønbudget, når tilretningen kendes. 
Drøftelse af forslag til mulige konsekvenser 
af besparelserne. Dette vil også blive drøftet 
med personalet. Der vil på mødet i foråret 
blive taget endelig stilling til udmøntningen af 
besparelserne i skoleåret 2020-2021. 
 

5 Eventuelt 10 min LA opfordrer skolebestyrelsen til at gå aktivt 
ind i et arbejde med udvikling af lokalområdet 
i samarbejde med kontaktgruppen, eventuelt 
med en fælles skrivelse til økonomiudvalget 
med en opfordring til udvikling af 
lokalområdet. 
 
Det er et ønske, at der informeres på forhånd 
til forældrene, når der laves ændringer i SFO 
tilbuddet. JR fortæller, at der orienteres op til 
juleferien. 
 

6 Lukket møde 20 min 
 

 

 


